

FUBiS Newsletter August 2017

Registration and Course Program for Term I 2018

Be part of FUBiS' 20th year celebration



Registration for the FUBiS winter term is now possible! You can register for Term I 2018 via our [online registration form](#).

FUBiS Term I 2018 will take place from **January 3 to January 25**.

Our curriculum includes German language courses on up to five different levels of proficiency and the following subject courses:

- [European Studies](#)
- [Law, Society, and Politics in Comparative Perspective](#)
- [Football as a Philosophical, Anthropological, and Sociological Subject](#)

Until November 8, 2017, you will receive an early bird discount!

Scholarships for Latin American Students

Twenty-two students will receive a scholarship for participation in Term I 2018



The Ernst-Reuter-Gesellschaft der Freunde, Förderer und Ehemaligen der Freien Universität Berlin e.V. offers **twenty-two scholarships** for qualified undergraduate students from Latin American partner universities of Freie Universität Berlin for the participation in FUBiS Term I 2018.

Applications for these scholarships are still being accepted. Please refer to the following link for a list of Freie Universität Berlin/ FUBiS partner universities, details on eligibility, covered costs, and required application materials: http://www.fubis.org/5_0eb/stipendien/stipendien/index.html

Please note that applications have to be handed at the respective office at your home university until September 1, 2017 at the latest.

Looking back on the Summer Terms of 2017

With 692 participants our biggest year so far



We are glad to look back on a successful year and an incredible summer. Incredible because we had a record number of participants, incredible because we were offered every weather nuance possible except for sufficient sun and snow, incredible because we had the highest number of entries for the photo contest in Term III with 150+, and surely our participants have their own incredible moment to add.

In our photo gallery, we have collected some impressions from the terms for you. Check them out [here](#).

FUBiS Program Dates 2018

Plan your study abroad trip for 2018 to Berlin now



Our program dates for 2018 are set. So, if you like to plan ahead, this is for you:

FUBiS Term I 2018:
January 3 - January 25

FUBiS Term II 2018:
June 2 - July 14

FUBiS Term III 2018:
July 21 - August 18

Detailed information about program offerings for Term II and III 2018 will be published in November this year.

Bei Problemen mit der Ansicht klicken Sie bitte [hier](#).

FUBIS Newsletter August 2017

Anmeldung und Kursprogramm für Term I 2018

Werde Teil des 20. FUBIS-Jahres



Die Anmeldung für den FUBIS Winterterm ist jetzt möglich! Sie können sich für Term I 2018 über unser [Online-Anmeldungsformular](#) registrieren.

FUBIS Term I 2018 findet vom 3. Januar bis zum 25. Januar statt.

Unser Portfolio umfasst Deutschsprachkurse auf bis zu fünf Niveaustufen und die folgenden Fachkurse:

- [European Studies](#)
- [Law, Society, and Politics in Comparative Perspective](#)
- [Football as a Philosophical, Anthropological, and Sociological Subject](#)

Sie können noch bis zum 8. November 2017 von unserem Frühbucherrabatt profitieren.

Stipendien für lateinamerikanische Studierende

Zweihundzwanzig Studierende werden ein Stipendium für Term I 2018 erhalten



Die Ernst-Reuter-Gesellschaft der Freunde, Förderer und Ehemaligen der Freien Universität Berlin e.V. vergibt für die Teilnahme an FUBIS Term I 2018 **zweihundzwanzig Stipendien** an qualifizierte Studierende lateinamerikanischer Partneruniversitäten der Freien Universität Berlin.

Bewerbungen für diese Stipendien werden noch akzeptiert. Genauere Informationen zu den Bewerbungsvoraussetzungen, der Höhe der Stipendien, den geforderten Bewerbungsunterlagen sowie einer Liste der Partneruniversitäten finden Sie unter folgendem Link:

http://www.fubis.org/de/5_geb/stipendien/stipendien/index.html

Bitte beachten Sie: Bewerbungen müssen bei der Heimatuniversität bis zum 1. September 2017 eingereicht werden.

Rückblick auf den FUBIS-Sommer 2017

Unser teilnehmerstärkstes Jahr mit 692 Teilnehmern



Wir freuen uns, dass wir auf einen erfolgreichen und schönen Sommer zurückblicken können. Wir hätten dieses Jahr einiges zu bieten - mehr Teilnehmer_innen als je zuvor und nebenbei alle Wetterlagen, die man sich vorstellen kann (außer ausreichend Sonne und Schnee), wir hatten mit über 150 eingereichten Fotos einen Teilnehmerrekord am Fotowettbewerb und dazu nimmt natürlich jeder Teilnehmer noch seine eigenen einzigartigen Erinnerungen mit.

In unserer [Fotogalerie](#) haben wir einige unserer Eindrücke für Sie zusammengestellt.

FUBIS-Programmdaten 2018

Planen Sie schon jetzt Ihren Auslandsaufenthalt in Berlin für 2018



Unsere Programmzeiten für 2018 stehen fest! Für alle die gerne vorausplanen, schlagen Sie Ihren Kalender auf und notieren Sie sich die folgenden Termine:

FUBIS Term I 2018:
3. Januar - 25. Januar

FUBIS Term II 2018:
2. Juni - 14. Juli

FUBIS Term III 2018:
21. Juli - 18. August

Die Programmdetails für Term II und III 2018 werden im November 2017 veröffentlicht. Wir halten Sie auf dem Laufenden.

Abmeldung vom Newsletter / Unsubscribe from newsletter

- Zur Abmeldung vom Newsletter senden Sie bitte eine E-Mail an mail.fubis@fu-berlin.de mit dem Betreff "Abmeldung vom Newsletter"
- To unsubscribe from our newsletter please send an e-mail to mail.fubis@fu-berlin.de with "unsubscribe" in the e-mail subject

[Impressum / Imprint](#)

Find, like and follow us all year round on [Facebook](#) and [Twitter](#).

